
Zápis z jednání kontrolního výboru č. 9/2015 
ze dne 9.2.2016 

Přítomni: R. Pírková, Ing. M. Palhoun, J. Šturm 
Předmětem jednání bylo zpracování podkladů získaných k těmto bodům: 

- přehled o činnosti zřízených výborů a komisí, 
- vyhodnocení účasti zastupitelů na veřejných zasedáních zastupitelstva. 

1. Činnost zřízených výborů a komisí 
 Vyhodnocení jejich činnosti bylo provedeno dle počtu zápisů vyvěšených na webových 
stránkách města do 31.12.2016. 
Obsah a kvalitu zápisů hodnotí zřizovatelé, což je: 

- zastupitelstvo které je zřizovatelem finančního a kontrolního výboru a dále osadního 
výboru, 

- rada města, která je zřizovatelem komise dotační, kulturní, tělovýchovy a sportu, 
monitoringu bezpečnosti stromů, stavební, majetkové a pro místní rozvoj, školské, 
životního prostředí a sboru pro občanské záležitosti. 

Orgány zastupitelstva: 
- finanční výbor zveřejnil  7 zápisů + 7 příloh, 
- kontrolní výbor zveřejnil 8 zápisů, 
- občanský výbor zveřejnil 8 zápisů. 

Orgány rady: 
- komise dotační zveřejnila 2 zápisy, 
- komise kulturní zveřejnila 7 zápisů, 
- komise tělovýchovy a sportu zveřejnila 6 zápisů, 
- komise monitoringu bezpečnosti stromů zveřejnila 2 zápisy, 
- komise stavební, majetková a pro místní rozvoj nezveřejnila žádný zápis, 
- komise školská zveřejnila  7 zápisů, 
- komise pro životní prostředí zveřejnila 3 zápisy, 
- sbor pro občanské záležitosti pracuje průběžně, vítání občánků uveřejňuje ve 

Zpravodaji, občanům k významným jubileím přeje průběžně, atd.  
Pro posouzení účinnosti zveřejňování zápisů výborů a komisí pro informovanost občanů 
doporučuje kontrolní výbor počítadlo návštěv jejich zveřejňovaných zápisů – pokud je to 
ovšem technicky možné, pokud ne, alespoň počítadlo návštěv webových stránek města. 
2. Vyhodnocení účasti zastupitelů na veřejných zasedáních. 
Vyhodnocení je provedeno od ustavujícího zasedání 5.11.2014 do osmého zasedání 
14.12.2015. 
Kontrolní výbor konstatuje, že účast zastupitelů je velmi vysoká, což svědčí o jejich 
zodpovědnosti vůči svým voličům. V případě kdy byli někteří omluveni jednalo se buď o 
nemoc nebo služební cestu. 
Všech zasedání se zúčastnili zastupitelé: Adamcová, Ing. Beránek, Hemelík, Kašpar, Maček, 
Ing. Machek, Mgr. Moravec, Mgr. Přibylová, Ing. Susová.   
Jedenkrát omluveni: JUDr. Moravec, Mgr. Přibyl, Mgr. Vašíček, Vejr a Zaujec. 
Dvakrát omluvena: Pírková – nemoc. 
Účast občanů: veřejných zasedání se zúčastnilo celkem 139 občanů, což je průměr cca 17 
občanů na zasedání. Je však nutné konstatovat, že na ustavujícím zasedání bylo 42 občanů a 
s postupujícím časem počet klesá na 10 – 12 občanů. Příčinou klesajícího zájmu je možná i 
někdy neúměrně se prodlužující jednání zastupitelstva. Kladem je úvodní slovo starosty, které 
charakterizuje dění ve městě a v radě od posledního zastupitelstva. 
       Radomila Pírková – předsedkyně KV 


